
 

Avond Leefbaarheid Boskamp – 20 juni 2018 
 
Aanwezig:  
Gemeente Olst-Wijhe:  Gerald Grashof, Anita ten Broeke, Gerard van den Blink, 

Alfons Ganzevles, Shirley Veldhuis, Willem Mulder, 
Leontine Maas, burgemeester Ton Strien, wethouders 
Marcel Blind en Anton Bosch  

Stimuland:    Renske de Man 
Onderwijs:    Henry Hennink 
Raadsleden:    Frank Schumacher, Elleke Steenbergen 
Pers:     Stentor-Bert Felix 
BBB:  Jan Willem Nienhuis, Dennis van Duren, Wil van Wijk, 

Marijon Ohm en Liane Wolters 
Inwoners    Boskamp: 20-30 
 
Jan Willem Nienhuis van de BBB opent de avond die over de leefbaarheid op de 
Boskamp gaat en geeft het woord aan Gerald Grashof van de gemeente Olst-Wijhe.  
Het doel van de avond is om naar leefbaarheid te kijken in breed perspectief. Aan de 
hand van een presentatie geeft Gerald Grashof informatie over de onderliggende 
visies die de basis zijn voor de thema’s wonen, leven, verkeer en onderwijs. In dit 
verslag zijn de sheets van de presentatie opgenomen. 
 

 

  



Project ‘Scholen voor morgen’ vanuit de schoolbesturen 
Henry Hennink is in opdracht van de schoolbesturen projectleider voor het project 
‘Scholen voor morgen’. Hij vertelt dat de kwaliteit van het onderwijs onder druk staat, 
dat er in de gemeente Olst-Wijhe een daling is van het aantal kinderen en dat er 
steeds meer geld gaat zitten in de stenen in plaats van leerkrachten. Hij benadrukt 
dat de kwaliteit van het onderwijs in dit project voor de schoolbesturen voorop staat. 
Vanuit de scholen zijn diverse scenario’s uitgewerkt. Het beste scenario was om 
scholen te bundelen, bij voorkeur bij een sportvoorziening. Op dit moment doen de 
scholen onderzoek naar de gevolgen van het realiseren van het voorkeurscenario. 
Wat zijn de gevolgen voor ouders, kinderen en voor de huidige onderwijsconcepten. 
Hij geeft aan dat de medezeggenschapsraden van de scholen de bestuurder 
adviseren en op onderdelen instemmingsrecht hebben. Indien er instemming is zal 
een schoolbestuurder een besluit nemen. Besluitvorming over scholen in Olst, Den 
Nul en Boskamp zal naar verwachting plaatsvinden in september/oktober 2018. 
Vervolgens gaan de schoolbesturen in overleg met de gemeente over de onderwijs-
locatie. De gemeenteraad besluit op basis van de verordening onderwijshuisvesting 
over het beschikbaar stellen van middelen voor locatie en realisatie van de 
huisvesting. Zodra deze besluitvorming is afgerond wordt er een ontwerp gemaakt 
voor de ‘school van morgen’. Hij benadrukt dat op dit moment nog niet duidelijk is wat 
de locatie wordt en of het project definitief doorgang zal vinden. 
 
Project onderwijshuisvesting vanuit de gemeente 
Gerald Grashof gaat verder met de presentatie en licht de rol van de gemeente toe 
bij de onderwijshuisvesting en geeft Renske de Man van Stimuland het woord over 
het thema leefbaarheid: 

 



Na het plenaire deel gaan de aanwezigen uiteen. Elke 15 tot 20 minuten wordt 
gewisseld van tafel. 
 
 
Rond 21.30 uur geven de gespreksleiders van de verschillende tafels een korte 
terugkoppeling van de input aan hun tafels: 
 
 
Thema Wonen, Shirley Veldhuis.  
Mooie gesprekken aan de tafel met het thema wonen. Naast wonen kwamen ook de 
thema’s leefbaarheid en scholen aan de orde. Meerdere malen wordt aangegeven 
dat voor jongeren en senioren onvoldoende woonruimte is op de Boskamp. Er zijn te 
lang geen woningbouw-ontwikkelingen geweest en mede daarom zijn jongeren 
weggetrokken. Wenselijk is dat de gemeente gaat werken aan een 
visie/bestemmingsplan zodat per jaar één of twee woningen kunnen worden 
gebouwd. Waarbij ook gekeken wordt naar een gemêleerde woningbouw.  
Meegegeven wordt dat dit ook wenselijk is voor het Van Bavelgem terrein. 
 
Vanuit de gemeente worden geen locaties meer ontwikkeld (geen actief 
grondbeleid). De gemeente faciliteert en is bereid om in samenspraak met de 
samenleving te kijken waar mogelijkheden aanwezig zijn (dorpsvisie). De mogelijk 
vrijkomende schoollocaties bieden daar eventueel ook mogelijkheden voor. 
 
 
Thema Verkeer, Gerard van den Blink 
Meerdere mensen willen dat er een rondweg om 
Olst komt. Het gaat teveel over Olst. Concrete 
opmerkingen: heb aandacht voor de Eikelhofweg 
en de Boxbergerweg in verband met het 
passeren van vrachtverkeer. Fietspaden, maak 
ze vrij liggend, dus geen fietssuggestiestroken. 
De alternatieve fietstunnels zullen vanuit 
Boskamp sporadisch worden gebruikt want de 
Jan Hooglandstraat is de meest rechtstreekse 
weg. 
 
 

Thema Onderwijs, Henry Hennink 
Verschillende mensen vragen wat er met de 
huidige schoolgebouwen gaat gebeuren. Hij 
bemerkt achterstand in informatie bij bewoners, 
daar waar ouders wel zijn aangehaakt. Op de 
website www.scholenvoormorgen.org staat 
veel info over het proces en de onderzoeken tot 
nu toe. Leefbaarheid in combinatie met het 
verdwijnen van de scholen geeft ook zorgen. 
Aan zijn tafel is veel informatie gegeven over 
het proces. Mensen zijn bezorgd maar ook 

bereid om naar oplossingen te zoeken. 
 
 
 
 



 
 

Thema Leefbaarheid, Renske de Man 
De onderwerpen van de andere tafels 
beïnvloeden de leefbaarheid. Boskampenaren 
wonen op de Boskamp vanwege het elkaar 
kennen, weten wat er speelt en de 
gezelligheid.  
 
Als bedreiging wordt genoemd dat de 
Boskamp steeds minder aantrekkelijk wordt 
voor jonge gezinnen/jongeren (door 
onvoldoende woningen, vertrek van de 

school). Daardoor wordt Boskamp een dorp voor ouderen en daardoor verliest het 
dorp aan levendigheid.  
 
Hoe kun je verbeteren dat ouderen zelfstandig kunnen blijven wonen en dat mensen 
elkaar helpen om bijvoorbeeld de dakgoot van een oudere buur schoon te maken 
(informele zorg). Hoe kun je de zorg versterken. Er zijn meerdere plekken met een 
ontmoetingsfunctie. Dit wordt gewaardeerd.  
 
Omschrijf wat zo mooi op de Boskamp, imago van de Boskamp meer uitdragen zodat 
meer mensen op de Boskamp willen wonen.  
 
Renske de Man gaat alle input van haar tafel uitwerken en daar samen met de BBB 
mee aan de slag. Ze nodigt iedereen uit om daaraan mee te werken. 
 


